
SESJA XXIXI 04 października 2017r.

                                                       Protokół                                                 
z XXIX zwyczajnej sesji Rady Gminy Liniewo

odbytej w dniu 04 października 2017r. w godz. od 9.00 do 10.50
w Świetlicy GOKSiR w Liniewie

Ad.1
Sesję otworzył i przywitał zebranych Przewodniczący Rady Gminy Pan Wiesław
Szarmach stwierdzając, że obrady są prawomocne, ponieważ w sesji uczestniczy
14 radnych.

Ponadto w sesji uczestniczyli sołtysi i zaproszeni goście.
(Listy obecności w załączeniu do protokołu)

Ad. 2
Przewodniczący  Rady  Gminy  Wiesław  Szarmach  zapytał  radnych  i  Wójta  czy
wnoszą uwagi do przedstawionego porządku obrad sesji

Radni 14 głosami „za” przyjęli porządek sesji który brzmi następująco:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przyjęcie porządku dziennego.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
4. Sprawozdanie Wójta Gminy z podjętych działań w okresie międzysesyjnym.
5. Omówienie stanu bezpieczeństwa publicznego i ochrony p.poż. w gminie.
6. Informacja o oświadczeniach majątkowych radnych za 2016 r.
7. Interpelacje i wnioski radnych.
8. Podjęcie uchwał w sprawach:  
a) zmiany regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Liniewo;
b) szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług komunalnych od właścicieli

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez
właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi;

c) terminu częstotliwości  i  trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami
komunalnymi;

d) zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych oraz ustalenie ich przebiegu;
e) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na działce o nr ewiden-

cyjnym – 64, położonej w obrębie Liniewo;
f) uchwalenia  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  dla  terenu

położonego w miejscowości Stary Wiec, w gminie Liniewo;
g) zmian w budżecie gminy;
h) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Liniewo na

lata 2017 – 2023.
9. Odpowiedzi na interpelacje radnych.
10. Wolne głosy i wnioski.
11. Zakończenie sesji.
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Ad.3
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

Radni 14 głosami „za” głosami przyjęli  protokół z XXVIII  zwyczajnej  sesji  Rady
Gminy Liniewo z dnia 31 sierpnia 2017r.

Ad. 4 
Sprawozdanie Wójta Gminy z podjętych działań w okresie międzysesyjnym.

Spotkania: 

 przyjęcie delegacji z Niemiec,
 udział w dożynkach gminnych w Garczynie,
 udział w rozpoczęciu roku szkolnego w Głodowie,
 udział w posiedzeniu Zarządu OSP gminy Liniewo w Głodowie,
 udział w jubileuszu Pani Wróbel w Liniewie,
 udział w konferencjach Gospodarka Opiekuńcza oraz Współpraca Społecznych

Rad ds. osób niepełnosprawnych w Kościerzynie,
 udział  w  60  –cio  leciu  pożycia  małżeńskiego  oraz  80  urodzinach  Wacława

Potrykusa w Głodowie,
 udział w wspólnym spotkaniu służb prawnych i organów wykonawczych gminy

Liniewo  oraz  Zblewo  odnośnie  przygotowania  niezbędnych  procedur  do
uruchomienia procesu sądowego ze Związkiem Gmin Wierzyca.

Działalność Gospodarcza, Ewidencja Ludności, Urząd Stanu Cywilnego,

8 – przedsiębiorców dokonało zmiany we wpisie działalności gospodarczej,  
1 – przedsiębiorca dokonał zawieszenia działalności gospodarczej,  
3- przedsiębiorców dokonało wznowienia działalności gospodarczej,  
2 – przedsiębiorców dokonało wykreślenia z ewidencji działalności gospodarczej,
3- przedsiębiorców dokonało wpisu do ewidencji działalności gospodarczej.

5– par zawarło ślub konkordatowy,
3 – pary zawarły ślub cywilny,

Urodziło się 4 dzieci, zmarło 5 osób,  dokonano 57 operacji meldunkowych, wydano 80
dowodów osobistych. 

40-lecie Pożycia Małżeńskiego obchodzili Państwo Gabriela i Roman Wieccy z Liniewa,
Danuta i Roman Wenta z Płacht.
50- lecie Pożycia Małżeńskiego obchodzili Państwo Brygida i Bolesław Rekowscy z Orla,
Zofia i Wiktor Szarmach z Wysina.
60-lecie Pożycia Małżeńskiego obchodzili  Państwo Mieczysława i  Wacław Potrykus z
Głodowa.
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Zarządzenia : 

 Zarządzenie nr 61/2017 Wójta Gminy Liniewo z dnia 31 sierpnia 2017r. w sprawie
pisemnego upoważnienia Dyrektora Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Linie-
wie,

 Zarządzenie nr 62/2017 Wójta Gminy Liniewo z dnia 31 sierpnia 2017r. w sprawie
pisemnego upoważnienia Dyrektora Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Linie-
wie,

 Zarządzenie nr 63/2017 Wójta Gminy Liniewo z dnia 31 sierpnia 2017r. w sprawie
nadania pełnomocnictwa Dyrektorowi Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Li-
niewie,

 Zarządzenie nr 64/2017 Wójta Gminy Liniewo z dnia 06 września 2017r. w sprawie
powołania  komisji  przetargowej  do  rozstrzygnięcia  przetargu  nr  ZPGK/22/2017
na ,,Modernizacja drogi w Garczynie'',

 Zarządzenie nr 65/2017 Wójta Gminy Liniewo z dnia 06 września 2017r. w sprawie
powołania komisji do rozstrzygnięcia przetargu nr ZPGK/23/2017 na ,,Modernizacja
drogi Orle Chrztowo''

 Zarządzenie nr 66/2017 Wójta Gminy Liniewo z dnia 06 września 2017r. w sprawie
powołania  komisji  przetargowej  do  rozstrzygnięcia  przetargu  nr  ZPGK/24/2017
na ,,Modernizacja świetlicy wiejskiej przy OSP w Lubieszynie''

 Zarządzenie nr 67/2017 Wójta Gminy Liniewo z dnia 06 września 2017r. w sprawie
określenia podstawowych parametrów i szczegółowości materiałów planistycznych
niezbędnych do opracowania projektu budżetu na 2018 rok. 

 Zarządzenie nr 68/2017 z dnia 08 września 2017r.  w sprawie powołania komisji
przetargowej do rozstrzygnięcia przetargu nr ZPGK/25/2017 na ,,Budowa komina
przy Urzędzie Gminy w Liniewie'',

 Zarządzenie nr 69/2017 Wójta Gminy Liniewo z dnia 18 września 2017 r. w sprawie
zmian w budżecie na 2017 rok,

 Zarządzenie nr 70/2017 Wójta Gminy Liniewo z dnia 25 października 2017r. w spra-
wie powołania komisji przetargowej do rozstrzygnięcia przetargu nr ZPGK/26/2017
na ,,Budowa komina przy Urzędzie Gminy w Liniewie''.

 Zarządzenie nr 71/2017 Wójta Gminy Liniewo z dnia 03 października 2017r. w spra-
wie powołania komisji przetargowej do rozstrzygnięcia przetargu nr ZPGK/26/2017
na ,,Modernizacja drogi Orle Chrztowo''

Umorzenia :

W  omawianym  okresie  na  wniosek  podatnika  umorzono  podatek  rolny  na  kwotę
100,00  zł oraz podatek od nieruchomości na kwotę 360,00 zł.

Referat Gospodarki Komunalnej i Rozwoju: 

DROGI:

 Rozpoczęcie prac przy budowie drogi w Iłownicy,
 Realizacja prac przy wykonaniu utwardzenia terenu w Głodowie, 
 Przygotowanie do realizacji zadania związanego z utwardzeniem dróg w Garczynie –

nawierzchnia bitumiczno – asfaltowa,
 Wykonanie odwodnienia drogi w Stefanowie,
 Budowa chodnika w Dece,
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 Przebudowa chodnika przy Zespole Oświatowym w Liniewie,
 Uporządkowanie osuwającego się wąwozu w Milonkach,
 Naprawa drogi gruzem betonowym Liniewo Płachty,
 Naprawa odwodnienia przy drodze w Iłownicy ( przy torowisku),
 Utwardzenie dróg gruzem w Iłownicy,
 Usuniecie poboczy przy drogach na terenie sołectwa Wysin,
 Wycinak krzaków przy drogach, 
 Bieżące utrzymanie dróg.

WODOCIĄGI I KANALIZACJA: 

 Kontynuacja prac przy budowie wodociągowej Orle Garczyn ,
 Przygotowanie do wymiany wyposażenia pompowni w Płachtach,
 Wykonanie prac renowacyjnych przy studni w Chróstach Wysińskich,
 Przygotowanie do rozpoczęcia prac przy budowie kanalizacji sanitarnej i oczyszczal-

ni ścieków w Dece- rozpoczęcie prac ok 15 października ,
 Realizacja prac przy wykonaniu projektu technicznego budowy sieci wodociągowej 

w Lubieszynie.

POZOSTAŁE ZADANIA : 

 Przyjęto deklaracji: DO1- 1009, DO2 - 69, DO3 - 316, 
 Realizowane jest zadanie związane z budową świetlicy wiejskiej w Starym Wiecu. 

Kontrola Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlaneg.,
 Przygotowanie do remontu świetlicy wiejskiej w Lubieszynie ,
 Przygotowanie do realizacji inwestycji związanej z budową komina przy  Urzędzie 

Gminy w Liniewie,
 Przygotowanie prac do wykonania malowania poszycia dach na Sali gimnastycznej w 

Liniewie,
 Wykonanie i montaż ławek na teren sołectwa w Wysinie,
 Wykonanie ławek na teren Orlika w Liniewie,
 Dostawa i montaż siłowni zewnętrznych w Garczynie,
 Rozbiórka toalet przy szkole podstawowej w Wysinie,
 Wykonanie prac remontowo naprawczych w budynku komunalnym w Sobączu,
 Koordynacja prac przy realizacji projektu zagospodarowania centrum wsi Liniewo,
 Przygotowanie regulaminów utrzymania,
 Koszenie i pielęgnacja terenów zielonych.

Referat Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami : 

 Sprzedaż nieruchomości -  ogłoszone zostały przetargi  na sprzedaż nieruchomości
gminnych   w  miejscowości  Liniewo,  Garczyn,  Iłownica.  Przetargi  odbędą  się  20
października 2017 r.

 Dzierżawy  nieruchomości  -  przygotowane  zostały  4  umowy  na  dzierżawę
nieruchomości rolnych - kontynuacja umów z roku poprzedniego.  

       Przeprowadzone zostały konsultacje i rozmowy w sprawie dzierżawy powierzchni
       na budynku gminnym w Wysinie dla firmy świadczącej usługi internetowe.
 Plan  miejscowy  Stary  Wiec  -  Przygotowana  została  pełna  dokumentacja  do

uchwalenia planu, a następnie przedstawienia jej do Wojewody Pomorskiego wraz z
uchwałą Rady Gminy Liniewo. 
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 Plan  miejscowy  Sobącz  -  przygotowane  zostały  projekty  planów,  które  zostały
przekazane do uzgodnienia i zaopiniowania przez  instytucje do tego zobowiązane
m.in.  RDOŚ,  Urzędy  Marszałkowskie,  Wojewódzkie,  Powiatowe,  Inspektoraty
Sanitarne, Konserwator Zabytków itp

 Akcyza paliwowa - we wrześniu wydano 179 decyzji na kwotę łączną 191.178,68 zł.
Wypłata  nastąpi  po  przekazaniu  środków przez  Urząd  Wojewódzki  w Gdańsku  i
zostanie wypłacona do końca października 2017 r.   

Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej: 

 Od 1 sierpnia 2017 r.  Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej  w Liniewie przyjmuje
wnioski  na  nowy  okres  zasiłkowy  z  zakresu  świadczeń  rodzinnych,  świadczeń
wychowawczych  oraz  funduszu  alimentacyjnego.  Do  tej  pory  zostało  przyjętych
ponad  730  wniosków   oraz  wydanych  74  decyzje  dotyczące  świadczeń
wychowawczych.

 W związku z prowadzeniem procedury niebieskiej karty odbyły się 3 posiedzenia
grup roboczych.  4 osoby dotknięte przemocą skorzystały ze  wsparcia  psychologa
zatrudnionego na umowę zlecenie w GOPS Liniewo. 

 We  wrześniu  2017  r.  Wójt  Gminy  Liniewo  wspólnie  z  dyr.  Gminnego  Ośrodka
Pomocy Społecznej odwiedził 2 jubilatów, którzy ukończyli ponad 90 lat.

 GOPS Liniewo wzorem lat ubiegłych przystąpił do Programu Operacyjnego – Pomoc
Żywnościowa 2014-2020 współfinansowanego z  Europejskiego Funduszu Pomocy
Najbardziej Potrzebujących w Podprogramie 2017 r. Pierwsze wydanie żywności dla
mieszkańców naszej gminy zaplanowano na koniec października 2017 r.

Programy UE:                                                                                                            

 Współpraca  z  Lokalną  Grupa  Działania  „Chata  Kociewia”  –   ocena  wniosków  w
ramach Lokalnej Strategii Rozwoju,

 Realizacja projektu „Edukacja w Gminie Liniewo” w pięciu szkołach z terenu gminy.
Wartość projektu 1 000 322,40 zł, okres realizacji wrzesień 2016 – czerwiec 2018.
Liczba uczestników projektu 579.

 Realizowane  i  planowane  działania:  przeprowadzenie  6448  godzin  zajęć
edukacyjnych:  zajęć  kompensacyjno  –wyrównawczych,  logopedycznych,  terapii
pedagogicznej,  spotkań  z  psychologiem,  kółek  zainteresowań,  doradztwa
zawodowego,  przygotowanie  do  testów  gimnazjalnych,  zajęcia  dla  dzieci  o
specjalnych potrzebach edukacyjnych. 5 wyjazdów każdy po 40 uczniów do Centrum
Nauki Eksperyment w Gdyni. Organizacja obozu letniego we Władysławowie dla 40
dzieci  ze  szkół  gminy  Liniewo.  Zakup  wyposażenia  i  materiałów  biurowych  dla
pięciu szkół.  Zakup 10 tablic interaktywnych.  Zakup 10 wideoprojektorów. Zakup
przenośnych komputerów – 15 szt. Zakup tabletów – 20 sztuk. Zakup pendrive – 50
sztuk.  Zakup programów multimedialnych dla pięciu szkół na kwotę 9 000,00 zł.
Organizacja  warsztatów  dla  49  nauczycieli  ze  szkół  Gminy  Liniewo  „Atrakcyjne
formy prowadzenia zajęć wykorzystaniem urządzeń multimedialnych”. Od września
2017 r dodatkowe zajęcia pozalekcyjne, wyjazdy edukacyjne oraz doposażenie szkół.
570 godzin (19 h w tygodniu) dyżuru psychologa w pięciu szkołach z terenu Gminy
Liniewo  (4  SP  i  1  gimnazjum).  Przeprowadzenie  2  spotkań  w  pięciu  szkołach  z
psychologiem  dla  120  rodziców  z  tematów  związanych  z  wychowaniem  dziecka.
Zajęcia  z  podstaw  robotyki,  programowania  z  wykorzystaniem  zestawów
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edukacyjnych WeDo Lego dla dzieci klas 1-3. 5 grup 10-12 osobowych po 1 godzinie
raz w tygodniu x 30 tygodni = 150 h. Zajęcia z podstaw robotyki i programowania z
wykorzystaniem zestawów edukacyjnych Mindstorms dla dzieci klas 4-6 lub 7 (jeśli
wejdą).  5  grup  10-12  osobowych  po  2  h  raz  w  tygodniu  x  30  tygodni  =  300  h.
5 wyjazdów do Centrum Nauki Experyment w Gdyni dla uczniów z pięciu szkół. 4
wyjazdy  jednodniowe  edukacyjne  „Zielone  szkoły”  dla  klas  I-III  po  45  dzieci.
4  wyjazdy  trzydniowe  (dwie  doby)  dla  klas  IV-VII  i  gimnazjum.  Zakup  7
radioodtwarzaczy.
Przygotowanie wniosku aplikacyjnego wraz z niezbędną dokumentacją na ogłoszony
nabór przez Lokalną Grupę Działania „Chata Kociewia” pn. „Budowa dwóch siłowni
zewnętrznych  w  Wysinie  i  Głodowie  oraz  doposażenie  czterech  miejsc  rekreacji:
Głodowo, Lubieszyn, Stary Wiec i Wysin” na kwotę 100 888,00 złotych.
Wniosek znalazł się na liście wniosków skierowanych do dofinansowania.

Gminny Ośrodek, Kultury, Sportu i Rekreacji : 

 Tegoroczne  uroczystości  Dożynek  gminnych  połączonych  z  biesiadą  rolniczą
zgromadziły wielu mieszkańców naszej Gminy i nie tylko. Starostami dożynek  byli
Pani  Renata   i   Leszek  Mielewczykowie  z  Garczyna.  Po  Mszy  św.  uroczystości
dożynkowe odbywały się na boisku sportowym w  Garczynie. Tradycyjnie stworzony
został   klimat  biesiadny.  Dzieci  miały  sporo  atrakcji:  zjeżdżalnie,  jazdę  na  byku,
wirtualną  strzelnicę. Na  uroczystości  gościliśmy  między  innymi  Senatora  RP
Waldemara  Bonkowskiego,  radnych   Sejmiku  Województwa  Pomorskiego  Piotra
Karczewskiego  oraz  Dariusza  Męczykowskiego,   Wicestarostę  Kościerskiego  Pana
Henryka Ossowskiego oraz  dyr. banku Hannę Latoszewską. Gościliśmy także w tym
czasie delegacja z partnerskiej  gminy Ebstorfergrund  pod przewodnictwem Jolanty
Peterson  oraz  Przewodniczącego  związku  partnerskiego  współpracy  polsko-
niemieckiej  Eberharda Wisslera .

 Na dożynkach wręczyliśmy nagrody najlepszym, którzy wzięli udział w konkursie
„Piękna wieś pomorska 2017” na szczeblu gminnym. W kategorii  Wieś zwyciężyło
sołectwo  Stefanowo,  II  miejsce  otrzymało  sołectwo  Głodowo,  III  Deka.
W  kategorii  Zagroda  Rolnicza I  miejsce  powędrowało  do  Pani  Danuty  Wenta,  II
miejsce  zdobyła  Pani  Iwona  Bławat,  III  Elżbieta  Niemczyk,  IV  miejsce  Zygmunt
Wiedemann. Gwiazdą wieczoru w tym  dniu była Gabi Gold,  piosenkarka z Czech
znana z  programu telewizyjnego herbata u Tadka. Biesiada rolna trwała do godz.
3.00  rana,  pogoda tego dnia  dopisała,  więc  wszyscy wspólnie  mogliśmy ze sobą
spędzić wspaniale czas. 

 W dniach od 1 września do 5 września gościliśmy w naszej gminie  siedmioosobową
delegację z partnerskiej  gminy Ebsdorfergrund. Dla naszych gości  przygotowany
został bogaty program pobytu w tym czasie. Mieli miedzy innymi okazje zwiedzić
miasto Chełmno,  innego dnia pojechali  do Europejskiego Centrum Solidarności  w
Gdańsku.  Uczestniczyli  jak  już  wspominano  w  naszej  uroczystości  dożynkowej.
Mieszkali  tradycyjnie u rodzin w naszej gminie,  którym serdecznie dziękujemy za
poświęcony czas dla nich oraz za gościnność. Otrzymaliśmy list z podziękowaniem
od Pani Jolanty Peterson w którym wszystkim bardzo dziękuje za wspaniała gościnę
i pozdrawia serdecznie mieszkańców naszej gminy.

 W  dniach  16/17.09.2017  odbyła  się  XX-  Kaszubska  Jesień  Rolnicza  w Lubaniu  –
połączona  z  Dożynkami  Diecezji  Pelplińskiej.  KGW  z  Liniewa  brało  udział  w
konkursie  kulinarnym na  regionalna  potrawę z  ziemniaka  i  zdobyło I  miejsce  za
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potrawę  „Gołąbki  ziemniaczane  z  wkładką  mięsną  w  sosie  borowikowym”.
Wykonawczynią  dania  była  pani  Marzena  Michalewicz.  Koło  przez  dwa  dni
prowadziło również sprzedaż własnych wyrobów. Jesteśmy dumni, że od kilku lat
liniewskie koło ma osiągnięcia i prężnie działa w naszej gminie. Tego dnia również
na podium stanęła Pani Beata Gdaniec sołtys ze Stefanowa zajmując III miejsce w
powiecie  kościerskim w  Kategorii  Wieś  jako  Sołectwo  Stefanowo,  a  II  miejsce  w
powiecie  kościerskim  w  Kategorii  Zagroda  zdobyła  Pani  Danuta  Wenta  sołtys  z
Płacht.

                             
Ochotnicza Straż Pożarna: 

W  dniu  20  września  Młodzieżowa  Drużyna  Pożarnicza  dziewczęca  z  Liniewa  oraz
Młodzieżowa  Drużyna  Pożarnicza  chłopięca  z  Wysina  brały  udział  w  Powiatowych
zawodach pożarniczych gdzie zajęły następujące miejsca Liniewo dziewczęca III miejsce,
Wysin chłopięca IV miejsce.

Inne sprawy: 

 Podziękowania  dla  obecnego  tutaj  Senatora  Waldemara  Bonkowskiego  za
odratowanie sprawy,  wsparcie merytoryczne przy ważnej  sprawie wieży telefonii
komórkowej  gdzie  był  ogromny  protest  i  ogromny  problem  gminy  Liniewo.
Stanęliśmy przed murem niemocy wiedzieliśmy, że już się nie da tej sprawy załatwić
na drodze formalnej, administracyjnej. W tej sprawie zwróciłem się z prośbą do Pana
Senatora, przyjechać niezwłocznie i odratował nam tą sprawę. Firma zareagowała
bardzo szybko, spotkanie odbyło się na drugi dzień. Dokonaliśmy pewnych ustaleń,
po dwóch tygodniach otrzymaliśmy informację że firma dokona zmiany lokalizacji
inwestycji. Nie będę w tych spornych miejscach a zostanie to przesunięte zarówno w
Liniewie jak i Głodowie. Będzie to oddalone od zabudowań, w takie miejsca gdzie nie
będzie już kontrowersji. Panie Senatorze głębokie ukłony i podziękowania za pomoc
dla naszej gminy.,

 Gratulacje dla Pani Elżbiety Niemczyk za otrzymanie złotego medalu za długoletnią
służbę nadaną przez prezydenta RP Andrzeja Dudę,

 Podziękowania serdeczne dla wszystkich dyrektorów placówek oświatowych gminy
Liniewo za znakomite przygotowanie szkół do nowego roku szkolnego 2017/2018,

 Podziękowania dla wszystkich naszych rodzin i osób, które przyjmowały u siebie w
domu gości z Niemiec,

 Serdeczne  podziękowania  dla  całego  GOKSIRu  oraz  do  wszystkich  osób,  którzy
włączyli  się  w  nasze  wspólne  Dożynki  Gminne.  Dziękuję  szczególnie  panom  z
referatu  komunalnego  Panu  Krystianowi  i  Łukaszowi,   sołectwu  Garczyn,  Panom
Grzegorzowi  i  Dawidowi  Michnowskim,  Panu  Tadeuszowi  Borkowskiemu,  Pani
Reginie Domagała , Panu Andrzejowi Runowskiemu, Pani Agnieszce Kosieckiej, Pani
Genowefie Rekowskiej, Pani Gabrieli Armatowskiej oraz paniom z domu kultury,

 Ponadto  dziękujemy  wszystkim  księżom  Proboszczom  z  parafii  w  Garczynie,
Liniewie, Wysinie za koncelebrację i przeprowadzenie uroczystej mszy Dożynkowej,
dziękujemy  także  wszystkim   Kołom  Gospodyń  Wiejskich  za  przygotowanie
przepięknych  wieńców  dożynkowych,  dziękujemy  Paniom  i  Panom  Sołtysom  za
przygotowanie symbolicznych koszy z owocami i warzywami z tegorocznych pól i
ogrodów,   druhom  strażakom z  terenu naszej  gminy  oraz  wszystkim innym nie
wymienionych  z  imienia  i  nazwiska  mieszkańców  tej  gminy  za  pomoc  w
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przygotowaniu i przeprowadzeniu tegorocznych uroczystości gminnych dożynek w
Garczynie, 

 Dziękuję naszym sponsorom w osobach Pana A. Krefty za ufundowanie dwóch świń
na  nasze  dożynki  oraz  Bankowi  Spółdzielczemu  w  Skarszewach  za  ufundowanie
pysznego  tortu dla wszystkich uczestników tegorocznych   dożynek,

 Gratuluję wszystkim młodzieżowym drużynom pożarniczym tj : dziewczęcej MDP z
Liniewa za zajęcie III miejsca oraz chłopięcej MDP z Wysina za zajęcie IV miejsca w
powiatowych zawodach pożarniczych. 

 Jeszcze  raz  dziękuje  i  gratuluje  zwycięzcom  konkursu  Piękna  Wieś  tj:  Sołectwu
Stefanowo za zajęcie I miejsca, sołectwu Głodowo za zajęcie II miejsca oraz sołectwu
Deka za zajęcie III  miejsca na podium gratuluje.

 Gratuluję  wszystkim  innym  w  szczególności  Pani  Danucie  Wenta  i  Elżbiecie
Niemczyk za zajęcie czołowych miejsc w konkursie ZAGRODA ROLNICZA.

Ad. 5
Omówienie stanu bezpieczeństwa publicznego i ochrony p.poż w gminie.
(w załączeniu do protokołu)

Jerzy Bałachowski -  nie ma dzisiaj władz policji ale chciałem zauważyć że nasiliła się
kradzież  paliwa  w  gospodarstwach  rolnych  w  Wysinie  i  w  innych  miejscowościach.
Pan Przewodniczący zgłaszał to niedawno, nie wiem co z tym zrobiono, czy kogoś złapa-
no. Dużo ropy nakradziono. W nocy nie śpimy tylko pilnujemy.

Przewodniczący Rady – sprawa zostanie przekazana policji.

Ad. 6 
Informacja o oświadczeniach majątkowych radnych za 2016 r.

Przewodniczący Rady -  oświadczenia zostały złożone w terminie, potrzebne są tylko
niewielkie wyjaśnienia.

Ad. 7 
Interpelacje i wnioski radnych.

Waldemar Bonkowski  - bardzo się cieszę, że jestem zapraszany na sesję, czuję się tu
jak u siebie. Deklaruję, że jakąkolwiek macie sprawę wyznaczajcie zadania a ja będę je
realizował w ramach swoich możliwości. Jestem do dyspozycji. 

Krzysztof Michnowski - w radzie powiatu jest to bardzo pracowity czas, nawałnica z 11
na 12 sierpnia spowodowała bardzo duże straty. Starostwo jest bardzo zaangażowane
współpracą z gminami, szczególnie z gminą Lipusz i Dziemiany. Spotykaliśmy się wielo-
krotnie, nasze podejście było na tak i bez żadnych problemów żebyśmy współpracowali
ze strażą czy z policją. Bardzo duże ukłony w stronę straży zawodowej oraz ochotniczej.
To co się wydarzyło jest rzeczą niewyobrażalną. Całe szczęście w naszej gminie nie mie-
liśmy takich szkód. 

Może w tej kwestii jak już jesteśmy przy nawałnicach, nastąpiły też szkody dróg.
Starostwo Powiatowe wystąpiło do Pana Wojewody w kwestii pozyskania środków z re-
zerwy celowej Ministerstwa Administracji Spraw Wewnętrznych. Możemy się starać o
środki na naprawę naszych dróg. Większą możliwość mają te gminy które są w tym roz -
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porządzeniu Pani Premier odnośnie szkód, uproszczonych procedur odbudowy. Nasza
gmina i gmina Stara Kiszewa nie jest. Staraliśmy się tu wpisać te drogi najbardziej rucho-
me, jest wpisana droga 2413 w kierunku Sobącza i część Garczyn, Niedamowo, Kobyle-
-Garczyn. 19 września z komisją objeżdżałem te drogi.  Nie zdawałem sobie sprawy z
tego jak została zniszczona jezdnia. Myślimy tez o innych drogach, rozmawiałem już z
Panem Senatorem o wsparcie Wojewody. 

Jeżeli chodzi o powiat to mamy się finansowo dobrze. Dochody wypracowane na
półrocze mamy na poziomie 51%, dochody bieżące 54 %, wydatki na poziomie 41 %,
mamy nadwyżkę ale czekają nas inwestycje które zrealizujemy, inwestycje które będzie-
my starali się o dofinansowanie w tym jest droga na Sobącz która została prawie wyko-
nana. Tak samo wykonywana jest droga w Lipuszu. Staramy się o inne drogi, które bę-
dziemy wpisywali w programy inwestycyjne, w programy infrastruktury gminno-powia-
towej, mówimy o gminach Nowa Karczma, Stara Kiszewa i Kościerzyna. Jest to współfi-
nansowanie gmin w sumie o 50 %, są to progi wymagane które trzeba wykonać. Pozy-
skaliśmy środki na dużo rzeczy ale z czego się bardzo cieszę to środki na salę gimna-
styczną przy ogólniaku jest to suma około 2 mln 400 tys. Będzie nowa sala oraz boisko
wielozadaniowe. Wykorzystujemy pomoc polityków, pan Senator się bardzo zaangażo-
wał i myślę dzięki temu też dostaliśmy środki. Staramy się korzystać ze wszystkich rze-
czy które są możliwe. Napisałem pismo do Pana Wójta odnośnie chodników, Pan Wójt
deklarował szeroką współprace, starałem się o spotkanie, zapraszałem Pana po piśmie
które napisałem do Pana Wójta, do Pana Przewodniczącego były wymienione deklaro-
wane ewentualnie przy współpracy 50 na 50 z gminą chodniki. Chodnik przy ulicy Po-
lnej w Liniewie oraz w Wysinie następnie kwestia była Orla i uważam że bardzo waż-
nym dla gminy Liniewo jest szacowanie koncepcji czy prac dalszych w kierunku chodni-
ka w kierunku Płacht przy drodze powiatowej. Chciałbym abyście Państwo się nad tym
zastanowili. Nie będę wchodził w kwestie odśnieżania ponieważ, to trzeba uregulować.
To nie może być tak jak było ostatniej zimy. Do spotkania nie doszło, żałuję Panie Wójcie
uważam że trzeba to uspołecznić, takie spotkanie dałoby nam większe możliwości żeby
te chodniki i inne elementy ważne w naszej gminie uwypuklić i przy współpracy z radą
z Panem Przewodniczącym z argumentacją a wiecie jaką argumentację ma Pan Przewod-
niczący,  bardzo dobrą to moglibyśmy więcej  osiągnąć.  Zapraszam do tego spotkania,
może będę jeszcze organizował ponieważ, uważam że stać naszą gminę na więcej. 

Nie chciałem się odnosić do drogi 224, jest ona zrobiona. Ja na sesji Rady Powiatu
mówiłem o tym, że odbyło się spotkanie w marcu z Urzędem Marszałkowskim, Dyrekcją
Zarządu Dróg Wojewódzkich, Przewodniczącymi Rad, Wójtami. Mówiłem, że nie byłem
zadowolony z tego spotkania, ponieważ nie padły deklaracje ale było mi potem bardzo
miło usłyszeć z ust Pana Wójta, Wójta Gminy Nowa Karczma mówi, Krzysztof gdyby nie
to spotkanie wtedy, które uważam za bardzo dobre dało ten efekt i to się ruszyło. Był to
bardzo dobry ruch, gdyby nie było tego spotkania wizyty u Marszałków byłoby bardzo
ciężko. Tak samo potwierdził to Dyrektor Zarządu Dróg Wojewódzkich Pan Ryszard Sta-
chowiak. Zapytałem się co mogę jeszcze więcej zrobić,  a on powiedział że Pan jeszcze
więcej zrobił niż trzeba, niż co Pan mógł zrobić. Cieszę się ze wsparcia innych osób, a
dużo osób się zaangażowało. Droga miała być robiona tylko do posesji Pana Burka, nie
jak niosła wieść gminna że ta część Lubieszyńska zostanie a będzie robiona część końco-
wa,  to  była  nieprawda.  Jestem  tym  bardziej  zadowolony,  ponieważ  jak  rozmawiam
przede wszystkim z kierownikiem Jerzym Wojewódką to jest kierownik oddziału Kartu-
skiego naszych dróg, dzięki temu że Zarząd Dróg Wojewódzkich miał przygotowany pro-
jekt i po przetargach zostały pieniądze i z tego powodu zostanie wykonany ten odcinek
końcowy do Rogaz, wiecie jak ten odcinek wyglądał. Zasługa przede wszystkim Zarządu
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Dróg Wojewódzkich, tak się starali i ten element presji naszych rozmów wykorzystano
na dobrą stronę. Sam Pan Marszałek w swoim zdenerwowaniu wypowiedział się, że ta
droga będzie też wykonywana. Cieszę się z tego bardzo, wiem że dużo osób pomagało.
Spotykam się z taką interpretacją, że coś trzeba było odkręcać, że ludzie przeszkadzali, ja
nie znam ludzi którzy przeszkadzali, ja znam tylko ludzi którzy pomagali. Jest to zasługa
wielu osób, Radnego Sejmiku Wojewódzkiego, Zarządu Województwa, polityków. Mam
to zadowolenie że wypowiedzi osób które tu przytoczyłem tak to widzą. Nie będę wcho-
dził w taką ścisłą polemikę bo mógłbym, ale nie chce. Cieszy mnie, że jest to zrobione i że
będzie to cała droga. Dla przypomnienia powiem, przetarg do Pana Burka posesji  kosz-
tował 1 mln 136 tys. Robią to warstwą 2 cm, następnie robią 4 cm, pobocza, skrzyżowa-
nia, są też rozmowy w sprawie zakrętu przy starej szkole w Nowej Karczmie, ponieważ
jest  tam niebezpiecznie.  Panie Wójcie,  Panie Radny zapraszam do współpracy mamy
mało czasu, powiat jest otwarty na rozmowy. Panie Przewodniczący myślę że się spotka-
my i będziemy na ten temat rozmawiać, ponieważ jest duży szum w eterze. 

Wójt-  dziękujemy za głos Panu Radnemu, zabrakło mi tylko pewnych rzeczy, pewnej
chronologii. Jeżeli chodzi o współpracę to jak najbardziej, jesteśmy otwarci na współpra-
cę z powiatem. Pismo zostało w swoim czasie wystosowane na ręce Pani Starosty odno-
śnie współrealizacji chodników przy drogach powiatowych, nawet zadeklarowaliśmy i
uczyniliśmy to 140 tys zł na remont modernizacja drogi Liniewo-Sobącz. Są to ogromne
środki finansowe które my zadysponowaliśmy mimo naszej trudnej sytuacji budżetowej
co prawda zadłużenie nie jest duże ale zawsze można było cokolwiek zrobić więcej w
naszych sołectwach, a takie potrzeby są. Pewnie będzie potrzebne spotkaniu tylko pro-
szę przyjąć pod wzgląd to, że my pracujemy, musimy najpierw ustalić nasze potrzeby, to
jest zawsze na pierwszym planie ponieważ do 30 września zgodnie z procedurą budże-
tową wpływają wnioski od radnych, sołtysów, mieszkańców i my to musimy rozpatrzyć.
Z jednej strony jakie są zadania w kontynuacji, i dopiero później rozpatrujemy powiat i
województwo. Zabrakło mi Panie radny pewnej szczerości ponieważ, było spotkanie w
Kościerzynie odnośnie Dróg Wojewódzkich niestety zaproszenie do mnie nie dotarło.
Kiedy nie doszło do porozumienia że drogi te będą realizowane, bardzo dobrze że zapra-
szacie do współpracy ale proszę sobie przypomnieć rozmowę z remizie strażackiej w
Wysinie, ja powiedziałem no dobrze skoro ta sprawa praktycznie upadła, nie ma nadziei
wielkiej to ja przejmuje stery. A dzisiaj słowa o mnie nie wspomniano. A ja kilkakrotnie
jako Wójt Gminy Liniewo uczestniczyłem w rozmowach, reanimowałem te sprawy kiedy
odcinek Lubieszyn został wycięty. Na początku były ustalenia, że będzie cały odcinek od
Nowej Karczmy do Rogazów. Później postępowanie przetargowe, spotkanie z dyrekto-
rem , Zarządem, Marszałkiem i jednym razem w przetargu nie ma odcinka Lubieszyn.  Ja
jako Wójt Gminy nie mogłem sobie na to pozwolić by ta droga była robiona ale bez tego
odcinka.  Jak by to wyglądało,  gdyby odcinek Lubieszyn pominięto.  O tym dzisiaj  nie
wspomniano, być może nie ma Pan tej wiedzy bo to akurat ja uczestniczyłem. Oczywi-
ście dziękuję serdecznie za to, że Pan rozmawia i ma wolę wsparcia i pomocy. Ale jeżeli
się mówi to trzeba mówić prawdę i tak jak jest. Ja nie ukrywam żadnych faktów, nie po-
mijam nikogo. Sprawa nie była łatwa, zaprosiłem osobiście Andrzeja Pollaka Wójta Gmi-
ny Nowa Karczma do tego aby również wsparli ze swej strony i to uczynił w ramach
współpracy. Chwała Zarządowi Województwa Pomorskiego, że po tych turbulencjach,
zawirowaniach potrafili  stanąć ponad wszystkim i  uruchomić  tę  inwestycję.  My jako
gmina Liniewo tez wspomagaliśmy w uporządkowaniu poboczy. Chcemy aby było to jak
najszybciej zrobione, jest to strategiczna sprawa dla naszej gminy. Powtarzam, jeżeli się
mówi to trzeba mówić tak jak było. Dziękuję Panu Radnemu za podjęcie wcześniejszych
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inicjatyw  ale  jeżeli  sukces  jest  to  mówmy  uczciwie  o  wszystkich  okolicznościach,  o
wszystkich etapach jak to było załatwiane. Później możemy się poszczycić tym jak to bę-
dzie zrobione. Jeszcze raz potwierdzam, jestem otwarty na rozmowy z powiatem tylko
nie wiem ile jeszcze środków nam zostanie. Znam podejście, znam oczekiwania naszych
sołectw, mieszkańców poszczególnych miejscowości gdzie co należałoby robić i mogę
zadeklarować, że te odcinki które my wyznaczymy do wspólnej realizacji to będzie do 50
% kosztów po przetargowych ponieważ nie będziemy deklarować wirtualnych kwot. Po
przetargu to są już realne kwoty do których jesteśmy w stanie się przyłączyć.  

Jerzy Bałachowski - piękna jest droga do Sobącza, niedługo będzie taka droga do Nowej
Karczmy. Niepokoi mnie fakt, ponieważ my wydajemy ze środków gminy na drogi po-
wiatowe i wojewódzkie, ile one nas kosztują.  A drogi śródpolne gdzie wożą śmieci i jeż -
dżą odbiorcy mleka się zapadają. Drogi są ładne, ale niestety nas gminę to kosztowało. 

Korzystając, z obecności Pana Radnego Michnowskiego, myśmy już na sesji w ze-
szłym roku i w tym roku zgłaszali zakrzaczenia. Wiceprzewodniczący zgłaszał tę sprawę
zakrzaczeń przydrożnych na Wysin-Chrósty i ja również z Panem Wicestarostą rozma-
wiałem w sprawie drogi na Stary Wiec, do pół drogi zostało to zrobione a do Wysina nie.
Jakby się w budżecie znalazły jakieś środki żeby Powiat wykonał resztę tej drogi. 

Następna sprawa, chodzi o drogę pod Iłownicę tam jest zarwana studzienka już
od dwóch miesięcy a jest to nowa szosa. 

Chciałbym podziękować Panu Wójtowi i Panu Dyrektorowi szkoły z Wysina za
piękną mowę wygłoszoną w kościele na pogrzebie Pana Wojciecha Borzyszkowskiego.
W imieniu społeczeństwa i swoim  bardzo dziękujemy.

Ludwik Szparkowski - chciałbym zapytać czy firma Vistal zalega z jakimiś podatkami
do urzędu, ponieważ niedawno się dowiedziałem, że firma złożyła do sądu wniosek o sa-
nację. Pewnie Pan Wójt wie jakie są konsekwencje tego jeżeli sąd uzna zasadność wnio-
sku firmy Vistal że wierzyciele są odsunięci i nie można ścigać za zadłużenie przez ileś
tam czasu a później trzeba koniecznie podpisać jakąś ugodę. Jak to wygląda z tą firmą Vi-
stal u nas.

Wodociąg Orle-Garczyn on jest realizowany wyłącznie ze środków budżetu gmi-
ny. Dofinansowania brak, jeżeli jest jakieś dofinansowanie to albo nie dosłyszałem kie-
dyś albo nie jestem zorientowany do końca. Chciałbym się dowiedzieć czy było jakieś
dofinansowanie przy tej inwestycji.

Ad. 8
Podjęcie uchwał w sprawach:  

a) zmiany regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Liniewo;

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych czy wnoszą ja-
kieś uwagi do przedstawionego projektu uchwały.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę.

Przewodniczący  Rady  Gminy  Wiesław  Szarmach  zapytał  radnych,  kto  jest  za
podjęciem uchwały.

Radni 15 głosami „za” przyjęli uchwałę. 
(uchwała jako załącznik do protokołu)
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b) szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług komunalnych od właścicieli nie-
ruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela 
nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi;

Ludwik Szparkowski  -   chciałbym usłyszeć  opinię  komisji  komunalnej  na temat tej
uchwały.

Arkady Grabski -  komisja komunalna jest za przyjęciem uchwały,  nie wnosi uwag do
przedstawionego projektu.

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych czy wnoszą ja-
kieś uwagi do przedstawionego projektu uchwały.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę.

Przewodniczący  Rady  Gminy  Wiesław  Szarmach  zapytał  radnych,  kto  jest  za
podjęciem uchwały.

Radni 15 głosami „za” przyjęli uchwałę. 
(uchwała, jako załącznik do protokołu)

c) terminu częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komu-
nalnymi;

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych czy wnoszą ja-
kieś uwagi do przedstawionego projektu uchwały.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę.

Przewodniczący  Rady  Gminy  Wiesław  Szarmach  zapytał  radnych,  kto  jest  za
podjęciem uchwały.

Radni 15 głosami „za” przyjęli uchwałę. 
(uchwała jako załącznik do protokołu)

d) zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych oraz ustalenie ich przebiegu;

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych czy wnoszą ja-
kieś uwagi do przedstawionego projektu uchwały.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę.

Przewodniczący  Rady  Gminy  Wiesław  Szarmach  zapytał  radnych,  kto  jest  za
podjęciem uchwały.

Radni 15 głosami „za” przyjęli uchwałę. 
(uchwała jako załącznik do protokołu)
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e) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na działce o nr ewidencyjnym
– 64, położonej w obrębie Liniewo;

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych czy wnoszą ja-
kieś uwagi do przedstawionego projektu uchwały.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę.

Przewodniczący  Rady  Gminy  Wiesław  Szarmach  zapytał  radnych,  kto  jest  za
podjęciem uchwały.

Radni 15 głosami „za” przyjęli uchwałę. 
(uchwała jako załącznik do protokołu)

f) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu położo-
nego w miejscowości Stary Wiec, w gminie Liniewo;

Jerzy Bałachowski - bardzo się cieszę i dziękuję za sporządzenie planu zagospodarowa-
nia przestrzennego dla miejscowości Stary Wiec. 

Wójt - było to przedmiotem dyskusji na komisjach, wszystkim to wytłumaczyliśmy. Jest
pewien poślizg, jednak nie z naszej winy. Sprawa toczyła się w Gdańsku u Konserwatora
Zabytków. Przez długi czas nie było zgody, trzeba było uruchomić różne działania, minął
pewien czas i udało się uzyskać pozytywną opinię. W międzyczasie mieliśmy indywidu-
alne spotkania, konsultacje odnośnie uporządkowania przestrzeni wokół bloków. Dzisiaj
przystępujemy do głosowania planu miejscowego który nie tylko porządkuje tą prze-
strzeń publiczną pod kątem urbanistycznym ale daje możliwość szerokiego rozwoju. 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych czy wnoszą ja-
kieś uwagi do przedstawionego projektu uchwały.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę.

Przewodniczący  Rady  Gminy  Wiesław  Szarmach  zapytał  radnych,  kto  jest  za
podjęciem uchwały.

Radni 14 głosami „za” przyjęli uchwałę. 
(uchwała jako załącznik do protokołu)
Radny Benedykt Knitter nieobecny podczas głosowania.

g) zmian w budżecie gminy;

Ludwik Szparkowski -  odnośnie zakupu telebimu, mamy w jednym dziale 6050 0 a
6060 13 tys. Z czego to wynika pani Skarbnik.

Skarbnik - tą poprawkę zauważyłam wczoraj, w samej uchwale budżetowej która była
31 sierpnia jest prawidłowo zastosowany paragraf 6060. Takie rzeczy kupuje się wła-
śnie z zakupów na wydatki inwestycyjne. Tak jak jest to obecnie poprawione z paragrafu
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6060. Przez pomyłkę na samym załączniku było to zastosowanie paragrafu 6050 wydat-
ki inwestycyjne. I jest to tylko taka korekta do samego załącznika wydatki inwestycyjne,
nie ma to w ogóle wpływu na charakter wydatku na całość. 

Wójt -  uzasadniając, jest 13 tys tak jak Pani Skarbnik powiedziała zgodnie z pewnymi
procedurami księgowości,  6 tys dostaliśmy od Zakładu Utylizacji a 13 tys to łączny wy-
datek brutto. My z budżetu gminy wydatkujemy 7 tys zł.

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych czy wnoszą ja-
kieś uwagi do przedstawionego projektu uchwały.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę.

Przewodniczący  Rady  Gminy  Wiesław  Szarmach  zapytał  radnych,  kto  jest  za
podjęciem uchwały.

Radni 15 głosami „za” przyjęli uchwałę. 
(uchwała jako załącznik do protokołu)

h) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Liniewo na lata
2017 – 2023.

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych czy wnoszą ja-
kieś uwagi do przedstawionego projektu uchwały.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę.

Przewodniczący  Rady  Gminy  Wiesław  Szarmach  zapytał  radnych,  kto  jest  za
podjęciem uchwały.

Radni 15 głosami „za” przyjęli uchwałę. 
(uchwała jako załącznik do protokołu)

Ad. 9
Odpowiedzi na interpelacje radnych.

Wójt –  załamany asfalt przy studzience na ulicy Piaskowej - zostanie to wykonane w
ramach  gwarancji,  każdy  przetarg  wiąże  się  z  pewną  gwarancją.  Tutaj  zostanie  to
wykonane w tym czasie jak będzie  robiona droga wojewódzka z  Nowej Karczmy do
skrzyżowania  na  Rogazy  i  w  między  czasie  jak  się  pojawi  możliwość  zostanie  to
wykonane, jest to już ustalone.

Zaległości  Vistal  w  związku  z  upadłością-  doszły  do  mnie  takie  słuchy  ale
oficjalnego pisma nie posiadamy. Jak to się ma do spraw podatkowych w związku z tą
sytuacją która zaistniała. Zestawienie zaległości w zakresie podatku od nieruchomości
na dzień 15 września br. zalegają 7.087 zł, woda na 26 września zalegają nam 369,75 zł
a zaległości w zakresie opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi na dzień 04
października 144 zł. Sumując to wszystko, zaległość wynosi 7.600,75 zł. 

Interpelacja w sprawie wodociągu Orle- Garczyn potwierdzam, w 100 % są to
środki z z budżetu gminy Liniewo.
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Ad. 10
Wolne głosy i wnioski.

Alicja  Sobisz  -  dziękuję  za  sporządzenie  miejscowego  planu  zagospodarowania
przestrzennego dla miejscowości Stary Wiec.

Brunon  Kupper  -  droga  Wysin-Nowy  Wiec  jest  w  bardzo  złym  stanie,  nie  da  się
przejechać. Należałoby chociaż spychaczem zniwelować te górki aby woda nie zalegała
na drodze. 

Wójt  -  rozumiem  problem,  sygnalizowane  sa  różne  odcinki  dróg  na  terenie  gminy
Liniewo  w  rożnych  lokalizacjach  i  miejscowściach.  Ten  rok  jest  bardzo  trudny  dla
wszystkich a drogi są tego dowodem. Nie było lata w tym roku można było oczekiwać
tego,  że  tak  to  się  skończy.  My oczywiscie  przyjmujemy do wiadomości,  dziękuję  za
przekazanie tej informacji, zobaczymy co da się zrobić. Nie moge tutaj niczego obiecać,
ponieważ  jesteśmy  przed  projektem  budżetu  a  praktycznie  środki  już  są  na
wyczerpaniu. Pochylimy się nad tematem ale na razie nic nie obiecuję. 

Ad. 11
Zakończenie sesji.

Po wyczerpaniu porządku obrad sesję zakończono o godzinie 10.50

 
     Protokołowała                       Zatwierdzam
                                                                                                                                                 
     Marta Potulska                                                                   Wiesław Szarmach
                                                                                  Przewodniczący Rady Gminy 
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